

Protokoll sommarmöte Delsjökolonin 2026-07-04 Föreningshuset

Före mötet fick vi information av representanter från Föreningen Göteborgs Koloniträdgårdars (FGK) arbetsutskott Martin Axelsson, Hisingsparken och Camilla Viktorsson, Sillvik. De berättade om föreningens roll idag och att en arbetsgrupp arbetar med hur rollen kan se ut framöver. Därefter serverades fika till alla.

§ 1 Mötets öppnande

Eva-Lena Lindgren öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 2 Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes. Till kommande sommarmöten ska dagordningen skickas ut före mötet.

§ 3 Val av ordförande för mötet

Claes Anneling valdes till mötets ordförande.

§ 4 Val av sekreterare.

Barbro Nilsson valdes till mötets sekreterare.

§ 5 Val av justerare

Magnus Andersson och Björn Tenghag valdes till justerare.

§ 6 Årsmötesprotokollet

Barbro Nilsson gick igenom de viktigaste delarna av årsmötesprotokollet.

§ 7 Valberedningen informerar

Valberedningen består av Maria Lundgren (sammankallande), Eva Marie Mendahl och Mona-Lisa Falk.

Eva Karlsson uppmuntrade till att engagera sig i föreningens styrelsearbete.

§ 8 Rapporter

a. Festkommittén

Malin Johannesson informerade om att festkommittén förutom henne själv består av Ida Bergström, Mats Olof Berth, Ulf Widlund, Bernt Ahlin, samt Per Hörberg. Säsongens aktiviteter läggs ut på anslagstavlorna i kolonin samt på hemsidan. Kommande aktiviteter är bl.a. grillkväll, kräftskiva och allsång. Kom gärna med förslag till aktiviteter.

b. Områdesansvariga

Lennart Johansson som samordnar de områdesansvariga berättade att Patrik Nolberg ansvarar för det nedre området, Mikael Thulin för mellanområdet och Peter Jonsson för det övre området.

De områdesansvariga tar emot och samordnar vem som gör vad under de kolonitimmar (tidigare kallat arbetsplikt) varje medlem ska genomföra. För frågor eller förslag går det bra att kontakta sin respektive områdesansvarige.

d. **Loppis**

Helena Liljeröd informerade om att loppis hålls i föreningen den 1:a augusti. I Loppisgruppen ingår Anette Lindahl och Eva Runeman. Det går fortfarande bra att anmäla sig om man vill hjälpa till.

Inlämning till loppisen är öppen torsdag 30 juli och fredag 31 juli. De saker som lämnas till loppisen ska vara hela och rena. Skrymmande föremål sätts namnlappar på och blir de inte sålda får man vara beredd på att hämta tillbaka föremålen. Föreningen har ingen möjlighet till bortforsling.

e. **Studier**

Johanna Stuart Beck och Eva-Marie Mendahl är föreningens studieombud. Information om kommande kurser finns på hemsidan och på anslagstavlor.

f. **Parkering**

Eva-Lena stämde av hur parkeringslösningarna fungerar. Fick till svar att alla tycker att det fungerar bra. Magnus meddelade att det är sagt att träd över p-plats nr 29 ska åtgärdas.

g. **Sopsortering**

Lennart Johansson kom med ett antal uppmaningar. Vi får inte parkera utanför A-grinden. Om det står bil där när sopbilen kommer så åker de direkt och vi får inte soporna tömda. Kärlen ska inte överfyllas. Överfyllda kärl kostar extra och vi får problem med att fåglar drar ut soporna. Ställ inte saker som ni vill bli av med vid sopstationen. Föreningen ringer och beställer tömning av glasbehållarna när de håller på att bli fulla. Om det skulle vara fullt med flaskor så ska flaskor inte ställas på marken utan tas med hem.

h. **Midsommar**

Claes berättade att det var ca 1500 besökande. Samlar erfarenheter t.ex. att korv med bröd var en succé. Inför kommande midsommarfirande är det viktigt att fler ställer upp och hjälper till. Även korta arbetspass är möjligt.

i. **100-årsjubileum**

Claes och Anna Öhlander berättade om sina tankar inför jubiléet. Det ska vara av, med och för Delsjökolonister. Satsar på aktiviteter för barn. Planerar att ha möte med representanter från olika grupper och kommittéer i samband med höstens städdag. Uppmanade mötesdeltagarna att komma med idéer.

§ 9 Ekonomi

Henrik Nylander, kassör, informerade om att föreningen har en god ekonomi som är i balans. Midsommarfirandet prickade budgeterade 20.000. Tillkommande ekonomiska händelser: Ny avloppspump till en kostnad om ca 50.000, detta påverkar dock inte resultatet. Reparation av gräsklippare ca. 27.000.

§ 10 Historiegruppen

Michael Ivarsson informerade om Historiegruppens arbete inför 100-års-jubéet 2027. Gruppen består förutom Michael av Maria Lundgren och Eva-Lena. Arbetet rullar på enligt plan. Jubileumsboken kommer att publiceras.

§ 11 Övriga frågor

- Magnus påtalade att det lagts ris på den **inre komposten** på ett sätt som inte är OK.
- Marie Anneling tog upp **bilkörning** inne på området. Eva-Lena beskrev att styrelsen uppmärksammat problemet. Ser bl.a. över skyltningen för att tydliggöra vad som gäller.
Styrelsen avser att skapa sig en helhetsbild över vad som gäller för **parkering av firmabilar och husbilar/husvagnar**. Därefter kommer information att ges.
- **Blomlådor mm:** Eva Karlsson framförde ett tack från föreningen till Trädgårdsgruppen och Lennart Johansson för att de ordnat det så fint utanför föreningshuset med blomlådor mm.
- **Bokhylla:** Eva Karlsson framförde ett tack från föreningen till Erland Hultman för att han byggt en trevlig bokhylla utanför entrén.
- **Yoga.** Ulrika Hedlund kommer att hålla i Yoga-pass vid 5 tillfällen.
Söndagar kl 10.00 vid fotbollsplanen.

§ 12. Mötets avslutande

Mötets ordförande förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Mötesordförande

Barbro Nilsson

Claes Anneling

Justerare

Justerare

Magnus Andersson

Björn Tenghag